
Zápis z jednání
Rady vědecko-výzkumných zaměstnanců

Fakulty aplikovaných věd
Západočeské univerzity v Plzni

ze dne 22.6.2021

Přítomni
L. Lenc, O. Severa, M. Střelec, M. Jiřík

Omluven
L. Král

Místo a čas setkání
14:00, online

Projednávané body

Výroční zpráva o činnosti FAV za rok 2020 a Výroční zpráva o hospodaření FAV za rok 2020
Dne 9.6. se RVVZ vyjádřila k těmto dokumentům, pro potřeby vedení FAV, kde k jsme
neshledali připomínek.

Dotazník HR Award - rekapitulace
Dne 3.6. a 9.6 proběhla schůzka s děkanem a proděkanem Barochem ohledně
dotazníku HR Award a jeho zveřejnění. RVVZ navrhuje zveřejnit dotazník výsledky
dotazníku v plném znění, vedení FAV tyto výsledky zveřejnilo sumarizované

V pátek (25.6.) proběhne setkání s děkanem. Od P. Barocha máme za úkol navrhnout plán
práce RVVZ jako jeden bod interní zprávy HR Award.

Návrh pro P. Barocha Akční body do Interim zprávy HR Award

● Komunikační materiál ohledně činnosti, působnosti a odpovědnosti rady se
střednědobým cílem

● Vypracování podpůrných materiálů pro začínající pracovníky VaV se seznamem
kontaktních osob

● Monitoring potřeb a překážek VaV zaměstnanců formou osobních setkání s členy
RVVZ

● Reakce RVVZ na dotazníkové šetření v rámci projektu HR Award

Návrh zaměření RVVZ
● Revize kariérního řádu VaV pracovníků
● Mapování administrativních překážek



O. Severa byl na jednání senátu. Z diskuse vyplynula potřeba formálně upravit v našem
jednacím řádu posloupnost úkonů při schvalování dokumentů senátem. Možná by bylo
vhodné před schválením senátem senátorům poskytovat postoj RVVZ. Zároveň se zdá, že
by bylo vhodné zaktivnit veřejné vystupování RVVZ.

O. Severa pověřil M. Jiříka, aby u děkana zjistil stav jednacího řádu.

Zapsal M. Jiřík


